

KOREA 韩国

8天DAYS 6晚NIGHTS 冬季魅力韩国 Winter Glamorous Korea

行程精粹 HIGHLIGHT

- 📍 首尔最大的室内主题乐园: 乐天世界
Largest Indoor Theme Park in Seoul: Lotte World
- 📍 经典韩剧拍摄地: 南怡岛
Classical K-drama filming location: Nam-I Island
- 📍 济州岛特产: 橘子采摘
Jeju Specialty: Tangerine Plucking
- 📍 世界自然遗产: 城山日出峰
UNESCO World Natural Heritage: Seongsan Ilchulbong Peak
- 📍 冬天必玩: 滑雪乐
Winter Must Play: Ski Fun
- 📍 购物天堂: 明洞、弘大时尚街
Shopping paradise: Myeongdong, Hongdae
- 📍 网红打卡: 星空图书馆—Starfield COEX购物中心,
北村韩屋村
IG Hot Spot: Starfield Library of Starfield COEX Mall, Bukchon hanok village

特选膳食 Special Cuisine

- 🍲 济州炒黑毛猪
Jeju Black Pork Bulgogi
- 🍲 [品尝] 韩式烤肉
[GOURMET] Korean BBQ
- 🍲 春川炒鸡
Pan Fried Spicy Chicken
- 🍲 米其林推荐的人参鸡汤
Ginseng Chicken Soup Michelin Recommended

8天6晚

冬季魅力韩国

Tour Code: 8WKOR (G6.5)  俊旅游 603-8060 1199



1 吉隆坡 仁川国际机场

(机上用餐)

📍 集合于吉隆坡国际机场，飞往韩国。

2 仁川 金浦机场 济州岛

(-/午/晚)

📍 南山公园+ — 它是首尔著名地标。

📍 爱情锁墙【不登塔】

📍 北村韩屋村 — 北村韩屋村保留了600年历史的韩屋建筑文化，不仅是古代王族住宅区，更是众多韩剧、韩国综艺节目的取景地。

📍 龙头岩风景区 — 是200万年前熔岩喷发后冷却而形成的岩石。

3 济州岛

(早/午/晚)

📍 城山日出峰 (含门票) — 济州岛东部海岸火山之一，也是联合教科文组织与世界遗产景点。这里的风景美不胜收，令人叹为观止。

📍 城邑民俗村 — 感受下这座拥有五百年历史的都城之魅力。

📍 橘子园 — 体验水果摘采，视季节和天气而定。

📍 大浦柱状节理地带

📍 山茶花之丘 (含门票) — 全园共有6000多来自世界各地的500多种棵山茶树，还设有以椰子树等各种造景树为主题的园林。(视季节和天气而定)

📍 神奇之路 — 在这可以看到汽车熄了引擎，也能从斜坡直上滑下的神奇景色

4 济州岛 金浦机场 水原

(早/午/-)

📍 南怡岛 — 著名韩剧『冬季恋歌』拍摄地，春天樱花绽放的美景，夏天的阳光映照着树影的美感，秋枫红叶步满整个杉木林道，许多恋人喜欢在这拍照。

📍 韩国人气景点【九峰山观景台咖啡街】

📍 在这美丽的冬天里，让我们带您体验5星级的滑雪乐趣。

— 滑雪用具自费。

— 滑雪缆车自费只限专业滑雪者。

— 滑雪场地，将以最终的确认来做调整。

5 水原 首尔

(早/-/晚)

📍 韩香亭农村文化体验馆 — 参观人参田+人参奶品尝+泡菜DIY+韩服试穿

📍 國際品牌免税店，享受名流的购物体验

📍 弘大时尚街 — 这里聚集了各大韩系潮流品牌、美妆用品、免税购物中心，也是美食餐厅的一级战场。

6 首尔

(早/-/晚)

📍 乐天世界【任玩卷】 — 首尔市中心一个集娱乐参观为一体的娱乐场所，有刺激的娱乐设施，凉爽的溜冰场，各种表演，民俗博物馆，另外还可以在湖边散步，是一个合家适宜的主题游乐园。

📍 Starfield COEX 购物中心 — 这是一个超大的综合商场，其中最值得一探的是星空图书馆，环境超美超有气氛，逛累了来拍照打卡，感觉特别充实！

📍 益善洞 — 时尚的市郊，拥有乡村氛围，设有传统建筑、精品店和餐厅。

7 首尔

(早/午/-)

📍 景福宫 (每逢星期二休业) — 它是朝鲜时代五大宫殿，以其庞大规模和独特建筑风格而闻名。途径大韩民国的总统府~青瓦台。

📍 光藏传统美食市场 — 品尝流行的当地美食以及欣赏韩国传统服饰、韩服

📍 明洞购物街 + 明洞大教堂

📍 仁寺洞街

8 首尔 仁川机场 吉隆坡

(机上用餐)

📍 土产与纪念商品店。

📍 今天，我们乘搭当日航班，依依不舍告别韩国返回家园。

购物站 

高丽人参专卖店，彩妆免税店，保肝灵专卖店，土产店

8 DAYS 6 NIGHTS

Winter Glamorous Korea



Tour Code: 8WKOR (G6.5)  俊旅游 603-8060 1199




1 Kuala Lumpur Incheon

(MOB)

-  Assemble in KL International Airport for flight to Korea.







2 Incheon Gimpo Airport Jeju Island

(-/L/D)

-  N Seoul Tower + Lock Wall — One of the representative landmarks and multi-cultural venues in Seoul
-  Bukchon hanok village — It is a 600-year-old Hanok architectural culture. It is not only an ancient royal residence, but also the Korean dramas and Korean variety shows shooting place.
-  Yongduam Rock — It was created by strong winds and waves over thousands of years.




3 Jeju Island

(B/L/D)

-  Seongsan Sunrise Peak (entrance included) — It is UNESCO World Heritage. It rose from under the sea in a volcanic eruption over 100,000 years ago.
-  Seongeup Folk Village — It is a small town that holds a vast amount of culture
-  Tangerine Farm — enjoy fruit picking experience. (Subject to season and weather conditions)
-  Jungmun Daepo Columnar Joints
-  Camellia Hill (entrance included) — It is a camellia arboretum which home to 6,000 camellia trees of 500 different species including species that are known to produce the world's largest and earliest blossoms. (Subject to season & weather conditions)
-  Mysterious Road: — Where a vehicle can drive uphill with the engine off!




4 Jeju Island Gimpo Airport Suwon

(B/L/-)

-  Nami Island: — Boat ride to Namiseom Island and Metasequoia Lindau, the filming site of the popular Korea drama 'Winter
-  Popular attractions in South Korea [Gubongsan Observatory]
-  Ski tour Experience a 5 STAR ski fun in Korea's beautiful winter landscape.
 - Ski equipment on own expenses.
 - Ski Lift on own expenses, advisable for the professional skier.
 - Ski venue maybe varies and subject to final confirmation.




5 Suwon Seoul

(B/-/D)

-  Hanxiang Village Cultural Experience Center — Visit Ginseng Fields + Ginseng Milk + Kimchi DIY + Hanbok Experience.
-  OUTLET, A shopping heaven
-  Hongdae Fashion Street — A commercial area, being one of Seoul's main shopping, parade route and tourism districts.





6 Seoul

(B/-/D)

-  Lotte World (Includes Unlimited Pass) — An indoor theme park filled with thrilling rides, an ice rink and a variety of performance and folk museums.
-  Starfield COEX Mall — Starfield Coex is a modern mall with everything, the famous Starfield Library here as well. This library is really
-  Ikseon-dong Hanok Village — Trendy suburb with a country feel, traditional architecture, boutiques and restaurants.



7 Seoul

(B/L/-)

-  Gyeongbok Palace (closed on every Tuesday) — The largest of the Five Grand Palaces built during the Joseon Dynasty, famous worldwide due to its sheer size and unique architecture. Drive passes the Presidential Blue House.
-  Gwangjang Market — Taste popular local food and see Korean traditional clothes, Hanbok at Gwangjang market
-  Myeongdong Street + Myeongdong Cathedral
-  Insa-dong Street

8 Seoul Incheon Airport Kuala Lumpur

(MOB)

-  Local Products & Souvenir Store
-  Proceed to airport for your flight back home with unforgettable memories.

Shopping Center 

Ginseng Outlet, Cosmetics Shop, Liver Supplement, Grocery Shop.



备注

1. 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因应不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动，本社将另行个别通知。
2. 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
3. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢内的可能，所以一人一座位为前提。
4. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
5. 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请谅解。团体房型及等级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
6. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
7. 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有关保障范围及承保条款，请参阅保单。
8. 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆空交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权利，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
9. 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
10. 行程表附上的照片仅供参考。
11. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条规细节。
12. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
13. 2岁 - 11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

TERMS & CONDITIONS

1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
2. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
3. Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
4. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
5. Due to seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
6. The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
7. Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
8. Due to adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the tour itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
9. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
10. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
11. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
12. An International passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
13. 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.